

MISSING PERSONS INFORMATION NOTICE
CHICAGO POLICE DEPARTMENT

THIS IS NOT AN OFFICIAL POLICE REPORT AND IS INTENDED FOR INFORMATION PURPOSES ONLY

DATE OF REPORT _____

POLICE REPORT /R.D. NUMBER _____ DATE/TIME OF OCCURRENCE _____ BEAT/ UNIT OF ASSIGNMENT _____

NAME OF MISSING PERSON _____ BEAT OF MISSING PERSON RESIDENCE _____

This event will be on file with the Chicago Police Department under the above R.D. Number. Refer to this R.D. number when communicating with the Chicago Police Department (CPD) concerning this incident. This case will be assigned for follow-up investigation based upon specific facts obtained during the initial investigation.

WHAT TO DO WHEN A PERSON IS REPORTED MISSING

- When a missing person is under 18 years of age, visit the National Center of Missing and Exploited Children (NCMEC) at 1-800-THE-LOST, www.missingkids.org, and the National Runaway Safeline: 1-800-RUN-AWAY, www.1800runaway.org
- When a missing person is over 18 years of age, visit the Illinois State Police Clearinghouse for Missing Persons: 1-800-U-HELP-ME, <https://isp.illinois.gov/UnsolvedCrime/MissingPersonsAll>, or the National Missing and Unidentified Persons System (NamUs), <https://namus.nij.ojp.gov>.
- When a person that has been reported missing is found, located or returned, please call the Chicago Police Department Missing Persons Section, Youth Investigations Division immediately at **(312) 745-5019** or **(312) 745-5020**.

INVESTIGATORY PROCESS

When seeking answers pertaining to an active investigation, it is important to consider the level of complexity related to that incident. Depending on those circumstances, Chicago Police Department personnel may be required to photograph or video record a scene, identify and collect physical evidence, submit that evidence for analysis, interview eyewitnesses, conduct a canvass for video surveillance, and review CPD databases and records. Known details of an incident may be withheld in order to maintain the integrity of the investigation.

TO REQUEST AND/OR REPORT ADDITIONAL INFORMATION

If you have knowledge of specific facts which might assist in the investigation of your case, please contact the assigned investigators at tile unit marked below:

- AREA 1 Special Victims Unit (312) 747-8380
- AREA 2 Special Victims Unit (312) 747-8276
- AREA 3 Special Victims Unit (312) 744-8266
- AREA 4 Special Victims Unit (312) 746-8255
- AREA 5 Special Victims Unit (312) 746-6554

HARBORING A RUNAWAY (720 ILCS 5/10-6)

(a) Any person, other than an agency or association providing crisis intervention services as defined in Section 3-5 of the Juvenile Court Act of 1987, or an operator of a youth emergency shelter as defined in Section 2.21 of the Child Care Act of 1969, who, without the knowledge and consent of the minor's parent or guardian, knowingly gives shelter to a minor, other than a mature minor who has been emancipated under the Emancipation of Minors Act, for more than 48 hours without the consent of the minor's parent or guardian, and without notifying the local law enforcement authorities of the minor's name and the fact that the minor is being provided shelter commits the offense of harboring a runaway.

HUMAN TRAFFICKING

Trafficking in Persons: a person commits trafficking in persons when he or she knowingly: (1) recruits, entices, harbors, transports, provides, or obtains by any means, or attempts to recruit, entice, harbor, transport, provide, or obtain by any means, another person, intending or knowing that the person will be subjected to involuntary servitude,; or (2) benefits financially or by receiving anything of value, from participation in a venture that has engaged in an act of involuntary servitude or involuntary sexual servitude of a minor. A company commits trafficking in persons when the company knowingly benefits financially or by receiving anything of value, from participation in a venture that has engaged in an act of involuntary servitude or involuntary sexual servitude of a minor (720 ILCS 5/10-9). If you suspect a child is a victim of human trafficking, call 911 and the Illinois Department of Children & Family Services (DCFS) Child Abuse and Neglect hotline at 1-800-252-2873.

ILLINOIS DEPARTMENT OF CHILDREN & FAMILY SERVICES (DCFS)

DCFS has the primary responsibility of protecting children through the investigation of suspected abuse or neglect by parents and other care givers in a position of trust or authority over the child. Call the 24-hour Child Abuse Hotline at 1-800-25-ABUSE (1-800-252-2873) if you suspect that a child has been harmed or is at risk of being harmed by abuse or neglect. If you believe a child is in immediate danger of harm, call 911 first. Your confidential call will not only make sure the child is safe, but also help provide the child's family the services they need to provide a safe, loving and nurturing home.

THE NATIONAL CENTER FOR MISSING & EXPLOITED CHILDREN (NCMEC)

The National Center For Missing & Exploited Children (NCMEC) maintains a dedicated mission to help find missing children, reduce child sexual exploitation, and prevent child victimization. The NCMEC works with families, victims, private industry, law enforcement, and the public to assist with preventing child abductions, recovering missing children, and providing services to deter and combat child sexual exploitation. For more information contact the NCMEC 24 hour Call Center at 1-800- THE-LOST (1-800-843-5678).

SUPPORTING VICTIMS AND FAMILIES

For families with a missing or a sexually exploited child, the National Center for Missing & Exploited Children (NCMEC) provides support services like crisis intervention and local counseling referrals to appropriate professionals. The Team HOPE program connects families with peers who have had similar experiences and can offer coping skills and compassion. When a missing child is recovered, families may be helped with the reunification process, including mental health services and travel assistance.

WHAT TO DO WHEN A REPORTED MISSING PERSON IS FOUND, LOCATED, OR RETURNED

Please call the Chicago Police Department Missing Persons Section, Youth Investigations Division immediately at **(312) 745-5019** or **(312) 745-5020**.

失踪人员信息通知

芝加哥警察局

本通知并非警方官方报告，仅供参考之用

报告日期

警方报告/R.D. 编号 _____ 发生日期/时间 _____ 指派辖区/单位 _____

失踪人员姓名 _____ 失踪人员住所所属辖区 _____

此案件将以上方列出的 R.D. 编号在芝加哥警察局 (Chicago Police Department, CPD) 记录备案。与 CPD 就此事件进行沟通时，请提供此 R.D. 编号。根据初始调查期间所掌握的具体事实，我们将对此案件展开后续调查。

报告人员失踪时该怎么做

- 如果失踪人员未满 18 岁，请致电 1-800-THE-LOST 或访问 www.missingkids.org 联系全国失踪和被剥削儿童中心 (National Center of Missing and Exploited Children, NCMEC)，也可致电 1-800-RUN-AWAY 或访问 www.1800runaway.org 联系全国离家出走安全线 (National Runaway Safeline)。
- 如果失踪人员已满 18 岁，请致电 1-800-U-HELP-ME 或访问 <https://isp.illinois.gov/UnsolvedCrime/MissingPersonsAll> 联系伊利诺伊州警方失踪人口信息搜集所 (Illinois State Police Clearinghouse for Missing Persons)，也可以访问 <https://namus.nij.ojp.gov> 联系全国失踪和身份不明人员系统 (National Missing and Unidentified Persons System, NamUs)。
- 当报告的失踪人员被发现、找到或送回时，请立即致电 (312) 745-5019 或 (312) 745-5020 联系芝加哥警察局失踪人员科 (Missing Persons Section) 青少年调查处 (Youth Investigations Division)。

调查过程

在寻找与正在进行的调查有关的答案时，一定要考虑与该事件相关的复杂程度，这一点非常重要。根据这些情况，芝加哥警察局的工作人员可能需要对现场进行拍照或录像、识别和收集物证、提交证据以供分析、采访目击者、调查视频监控，以及查看 CPD 数据库和记录。为确保调查的完整性，事件的已知细节可能会不予公开。

索取和/或报告更多信息

如果您知道可能有助于调查您个案的具体事实，请联系下列单位的指定调查人员：

- 1 区特殊受害人调查组 (312) 747-8380
- 2 区特殊受害人调查组 (312) 747-8276
- 3 区特殊受害人调查组 (312) 744-8266
- 4 区特殊受害人调查组 (312) 746-8255
- 5 区特殊受害人调查组 (312) 746-6554

藏匿离家出走者 (720 ILCS 5/10-6)

(a) 除《1987 年少年法庭法案》(Juvenile Court Act of 1987) 第 3-5 条定义的危机干预服务提供机构或协会，或《1969 年儿童保育法案》(Child Care Act of 1969) 第 2.21 条定义的青少年紧急庇护所经营者之外，如果任何个人/机构未经未成年人的父母或监护人知情和同意，且未向当地执法部门告知未成年人的姓名和收留未成年人的事实，而故意收留未成年人（根据《未成年人解放法案》(Emancipation of Minors Act) 获得解放的成熟未成年人除外）超过 48 小时，则构成离家出走者藏匿罪。

人口贩卖

人口贩卖：若某人故意从事下列行为，即犯有贩卖人口罪：(1) 以任何方式招募、引诱、窝藏、运送、提供或获得他人，或者试图以任何方式招募、引诱、窝藏、运送、提供或获得他人，意图让该人受到或知道该人将受到非自愿奴役；或 (2) 通过参与涉及未成年人非自愿奴役或非自愿性奴役活动的非法活动牟取经济利益或获得任何有价之物。若某家公司故意通过参与涉及未成年人非自愿奴役或非自愿性奴役活动的非法活动牟取经济利益或获得任何有价之物，则犯有贩卖人口罪 (720 ILCS 5/10-9)。如果您怀疑儿童是人口贩卖的受害者，请拨打 911 和伊利诺伊州儿童与家庭服务部 (Department of Children & Family Services, DCFS) 儿童虐待和忽视热线 1-800-252-2873。

伊利诺伊州儿童与家庭服务部 (DCFS)

DCFS 的主要职责是调查父母和有责任或有权看管儿童的其他照顾者疑似虐待或忽视儿童的情况以保护儿童。如果您怀疑儿童受到虐待或忽视或有受到虐待或忽视的危险，请拨打 24 小时儿童虐待热线 1-800-25-ABUSE (1-800-252-2873)。如果您认为儿童有立即受到伤害的危险，请先拨打 911。您的保密致电不仅能确保儿童的安全，还能帮助为儿童的家庭提供所需的服务，以营造安全稳定、充满关爱、舒适温馨的家庭环境。

全国失踪和被剥削儿童中心 (NCMEC)

NCMEC 始终致力于帮助寻找失踪儿童、减少儿童性剥削并防止儿童受害。NCMEC 与家庭、受害者、私营企业、执法部门和公众合作，协助防止儿童被绑架，找回失踪儿童，并提供服务以阻止和打击儿童性剥削。如需了解更多信息，请致电 1-800-THE-LOST (1-800-843-5678) 联系 NCMEC 24 小时客服中心。

支持受害者及其家庭

全国失踪和被剥削儿童中心(NCMEC) 为家中有儿童失踪或遭受性剥削的家庭提供支持服务，如危机干预和转介至当地适当的专业人员处以接受心理疏导。Team HOPE 计划可以帮助家庭与有类似经历者沟通联系，并提供应对技巧和关怀。当失踪儿童被找到后，家庭可在帮助下团聚，包括心理健康服务和旅行援助。

当报告的失踪人员被发现、找到或送回时该怎么做

请立即致电 (312) 745-5019 或 (312) 745-5020 联系芝加哥警察局失踪人员科青少年调查处。